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Abstract (en)
[origin: WO9319635A1] The description relates to a tabletless diamond (1) in which the facets (4) of the upper part (2) are more steeply inclined
towards the central plane than those (7) of the lower part (5). In order to obtain a diamond which gives an impression of hardness and clarity in a
top view with the smallest possible wastage of material, the angle (a) between one of the equally sized upper facets (4) and the preferably polygonal
girdle and that (b) between one of the equally sized lower facets (7) and the girdle is such that the girdle appears essentially more uniformly and
reflectively brilliant in a top view with a central luminous star inside it.

Abstract (fr)
Description d'un diamant (1) sans table dont les facettes (4) de la partie supérieure (2) sont plus inclinées vers le rondiste que les facettes (7) de
la partie inférieure (5). Pour créer un diamant qui donne, vu d'en haut, une impression de dureté et de clarté, avec une perte minimale de matière,
l'angle (a) compris entre l'une des facettes supérieures (4) de mêmes dimensions et le plan du rondiste de préférence polygonale, ainsi que l'angle
(b) compris entre l'une des facettes inférieures (7) de mêmes dimensions et le plan du rondiste doivent être choisis de telle sorte que la pierre
paraisse, vue d'en haut, avoir une brillance essentiellement homogène avec des surfaces lumineuses dans laquelle se voit une étoile centrale
brillante.
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